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Sēde sasaukta 2024.gada 11.aprīlī plkst. 14:00 
Sēde sākta 2024.gada 11.aprīlī plkst. 14:04 
Sēde slēgta plkst. 15:51 
 
Sēdē piedalās 3 komitejas locekļi: Jānis Veits, Gatis Kalniņš, Raivis Kalējs 
 
Sēdē piedalās: 
attālināti 
Deputāte Inga Ratniece 
 
Pašvaldības darbinieki 
klātienē 
Sanita Urtāne – teritorijas plānotāja 
Gunta Gulbe – juriste 
Anete Sivačova – vides aizsardzības vecākā speciāliste 
Līga Ločmele – teritorijas plānotāja 
 
Uzaicināti: 
 Ints Mednis -Pasaules Dabas fonda lauku attīstības programmas vadītājs,  
Anita Beikule -plānošanas kompānijas ‘’Grupa93’’ pārstāve, teritorijas plānojuma 
izstrādātāja,  
Sarmīte Lesiņa- ‘’Grupa93’’pārstāve, projektu vadītāja 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Jānis Pelnēns, Andris Jankovskis 
 
Sēdi vada Jānis Veits 
Sēdi protokolē Daiga Tilgale 
 
Sēdes veids: atklāta 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā 
 
 
 
 



 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par rūpnieciskās zvejas tiesību nomas līguma pagarināšanu IK “Asarītis” 

2. Par rūpnieciskās zvejas tiesību nomas līguma nepagarināšanu SIA “Lagūna L” 

3. Diskusija par priekšlikumiem Dabas aizsardzības plāna dabas parkam ''Pape'' 
izstrādei 

 

1.§ 
Par rūpnieciskās zvejas tiesību nomas līguma pagarināšanu IK “Asarītis” 

 

Anete Sivačova 

Informē, ka pašvaldībā 2024.gada 14.martā 
saņemts IK “Asarītis”, reģ. nr. 42102030733, iesniegums 
ar lūgumu pagarināt rūpnieciskās zvejas tiesību nomas 
līgumus Nr. 4.1-16/2023/5192 un Nr. 4.1-16/2021/745 
zvejai Baltijas jūras piekrastē Rucavas un Nīcas pagastu 
teritorijās uz maksimāli iespējamo termiņu. Lēmums 
nepieciešams, jo komersants ir iesniedzis projekta 
pieteikumu valsts atbalsta saņemšanai zvejniekiem 
piekrastes zvejā.  

 

   Skaidro, ka LR Zemkopības ministrija izsniegusi licenci, 
kas derīga līdz 2024.gada 5.augustam un ir noslēgti 
zvejas tiesību nomas līgumi līdz 2027.gada 
16.decembrim.  

 

   Ir sagatavots lēmuma projekts par zvejas tiesību 
nomas līgumu pagarināšanu līdz 2029.gada 
31.decembrim. 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Raivis Kalējs, Gatis Kalniņš, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

                               Nolemj: 
Virzīt lēmuma projektu "Par rūpnieciskās zvejas 
tiesību nomas līguma pagarināšanu IK “Asarītis”" 
tālākai izskatīšanai domes sēdē 

 
 

2.§ 
Par rūpnieciskās zvejas tiesību nomas līguma nepagarināšanu SIA “Lagūna L” 

 

Anete Sivačova 

Informē, ka pašvaldībā 2024.gada 25.martā 
saņemts SIA “Lagūna L” reģ.nr. 42102009032, 
iesniegums ar lūgumu pagarināt rūpnieciskās zvejas 
tiesību nomas līgumu Nr. 4.1-16/2013/582 zvejai Baltijas 



jūras piekrastē Pāvilostas pilsētas teritorijā uz maksimāli 
iespējamo termiņu, bet ne īsāku kā līdz 2029.gada 
31.decembrim, jo komersants ir iesniedzis projekta 
pieteikumu valsts atbalsta saņemšanai zvejniekiem 
piekrastes zvejā.  

 

Skaidro, ka SIA “Lagūna L” noslēgts rūpnieciskās 
zvejas tiesību nomas līgums Nr. 4.1-16/2013/582
 zvejai Baltijas jūras piekrastē Pāvilostas pilsētas 
teritorijā uz 15 gadiem ar nomas termiņu no 2013.gada 
01.janvāra līdz 2027.gada 31.decembrim. 

 

Tā kā noslēgtais līgums vēl ir spēkā, sagatavots 
lēmuma projekts noraidīt SIA ‘’Lagūna L’’ lūgumu par 
līguma pagarināšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Raivis Kalējs, Gatis Kalniņš, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

                              Nolemj: 
Virzīt lēmuma projektu "Par rūpnieciskās zvejas 
tiesību nomas līguma nepagarināšanu SIA “Lagūna 
L”" tālākai izskatīšanai domes sēdē 

 
 

3.§ 
Diskusija par priekšlikumiem Dabas aizsardzības plāna dabas parkam ''Pape'' 

izstrādei 
 

Jānis Veits 
-Iepazīstina ar uzaicinātajiem sēdes dalībniekiem, aicina 
izteikt viedokļus un priekšlikumus  Dabas aizsardzības 
plāna dabas parkam ‘’Pape’’ izstrādei. 

 

-Skaidro par situāciju ar ‘’Pliķu’’ kapiem Papē. Kapi ir 
seni, bet tur notiek apbedījumi, iedzīvotājiem ir 
apgrūtināta piekļuve, jo ceļš ir tikai iebraukts, iestiepjas 
Valsts mežu teritorijā un noteiktos mēnešos 
ugunsnedrošajā periodā braukt pa šo ceļu aizliegts. 

Sarmīte Lesiņa 
-Jautā cik lielā mērā Papes dabas parka iekšējais 
funkcionālais zonējums varētu tikt pārskatīts un vai 
pašvaldība ir tam ieinteresēta. 

 
-Lūdz izklāstīt jautājumu loku uz ko Papes dabas parka 
regulējuma aktualizācija tiek virzīta un atgādina, ka bez 
Papes ceļa ir svarīgas arī pašas Papes un Nidas robežas 

Jānis Veits 

-Pašvaldības uzdevums ir sakārtot infrastruktūru-gan 
‘’Pliķu’’ kapu ceļš, gan velotūristu ceļa izveide, arī uz 
putnu novērošanas torni. Prioritāte ir arī nobrauktuvju 
sakārtošana, lai var piekļūt dienestu automašīnas un arī 



novest zvejas laivas. Svarīgi būtu šo iekļaut plānā, ņemot 
vērā juridiskās prasības un risinājumus. 

Sarmīte Lesiņa 
-Vērš uzmanību, ka noteicošais ir dabas parka zonējums 
un nosacījumi, kuri jāņem vērā saistībā ar zemes gabalu 
dalīšanu un apbūves iespējām. 

Jānis Veits, Sarmīte Lesiņa, 
Ints Mednis 

[19:22- 29:39] 

-Diskusija par Natura 2000 prasībām, par dabas vērtību 
aktualizāciju pa biotopu veidiem, par Dabas aizsardzības 
pārvaldes prasībām, to ievērošanu un apsaimniekošanas 
problēmām, par applūstošajām teritorijām u.c. 

Sarmīte Lesiņa 

-Aicina priekšlikumus skatīt kopā gan ar Teritorijas 
plānojumam iesniegtajiem priekšlikumiem, kuri saistīti ar 
dabas parku Papē, gan priekšlikumiem no tikšanās 
reizes ar Papes zemju īpašniekiem. 

Jānis Veits 
Svarīgi būtu iekļaut arī par Papes ezera 
apsaimniekošanu. 

Ints Mednis, Jānis Veits, 
Sanita Urtāne, Sarmīte 

Lesiņa,  
[37:58 -57:57]  

Diskusija par ciemu robežu pārskatīšanu, ņemot vērā 
Papes un Nidas situāciju, par funkcionālo zonējumu 
maiņu, par Papes ezeram piegulošajiem īpašumiem 
 
 

Ints Mednis, Sanita 
Urtāne,Jānis Veits 

[57:58 -1:08:29] 

Diskusija par automašīnu novietošanas iespējām pie 
Papes bākas, par sezonālo iebraukšanas maksu, par 
iespējām izveidot autostāvvietas, par īpašumu 
apsaimniekošanu (atkritumu savākšanu) 

Jānis Veits 
izsaka priekšlikumu 

Pārskatīt dabas parka zonējuma robežas, papildināt 
ar autostāvvietām ‘’Ignāti’’ un ‘’Rožlauki’’, par 
piekļuves vietu pie Papes ezera noteikšanu, kā arī 
pārskatīt visu plānoto publisko infrastruktūru 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

3 (Raivis Kalējs, Gatis Kalniņš, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

                                 Nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 
 
 
Piekrastes attīstības komitejas priekšsēdētājs Jānis Veits 
 
 
Komitejas sekretāre Daiga Tilgale 
 


